

Protokoll fört vid styrelsemöte Svensk Bilsport Mellannorrland  
Telefonmöte 2020-11-04 kl. 19,00

Närvarande: Mia Strömstedt, Göran Svensson, Patrik Johansson, Dan Hoff,  
Ulf Jernström, Bengt-Åke Ihrén, Bosse Edholm, Kim Berntzén, Patrik Rensbo, Arne Sjölander  
Frånvarande: Madelene Sandström, Lars-Erik Söderström, Håkan Grundahl

- §1. **Ordförande öppnande mötet, endast styrelsen närvarade vid punkt 1-3b, fem (5) st.**
- §2. **Dagordningen godkändes med ett tillägg av punkt 3b, 12 och allt under övriga frågor.**
- §3. **Nya SGA: förslag på ny SGA folktrace Kim Berntzén Örnsköldsvik, han har lång erfarenhet av folktrace, väl orienterad i regler och är fortfarande aktiv som förare. Enhälligt beslut Ja!**
- Förslag på ny SGA racing/enkel bilsport, vi har en kandidat som är tillfrågad, men hon har inte svarat än.**
- Förslag på SGA för radiostyrd bilsport är Mikael Wennberg Sundsvall, han har lång erfarenhet av sporten, känner till reglerna väl och är aktiv förare. Enhälligt beslut Ja!**
- §3b. **Per-Erik Axehult har ansökt om A-licens i tävlingsledning, han har alla meriterna. Enhälligt beslut ja. Mia stämplar papperna och skickar dom till förbundet!**
- §4. **Föregående protokoll 201011 godkändes och lades till handlingarna, SGAerna kom in i mötet.**
- §6. **Ekonomi är väldigt bra. Mikael Nygrens minnesfond är den enda fond som är kvar nu, dom andra är avslutade enligt tidigare beslut.**
- §7. **Utbildning**
- ej anordnade av distriktet, alltså utbildningar som man utför på klubb nivå.
- Dessa ska rapporteras till styrelsen! Syftet är att vi får bättre insyn på vad som händer i klubbarna och får statistik på utbildade människor.**
- Miljö kursen endast 10st klubbar anmälda, Mia skickar ut påminnelse till klubbarna.
- Domarkurs i Januari, inbjudan är på gång.**
- §8. **Hemsidan, Dan och Mia har gått kurs och fått lite mer inblick och kunskap.**
- Vi saknar fortfarande bilder på vissa!! skicka kort till Mia eller Dan.**
- Mailadresser: ex. [rally@mnb.se](mailto:rally@mnb.se) vill vi ha på hemsidan, dessa är styrd till en privat mejl.**

Dan kollar upp om vi kan köpa ett domännamn och webbhotell så vi kan styra mejlen.

Teams har Mia och Dan också gått kurs i så vi försöker med nästa möte :)

#### **§9. Rapporter från SGA och utskott:**

**Rally:** Dan informerade om att inga tävlingar har körts sen senast, det blir en utbildning den 5/12 för kartläsare, förare och co-driver.

Dan kommer att vara med på SGA träffen den 28/11, den är digital.

**Karting:** Patrik R och Arne rapporterade att det har kommit lite regeländringar.

Ingen inbjudan till SGA träff än.

**Drifting:** Patrik J informerade att det inte varit någon aktivitet.

Inväntar inbjudan till SGA träff.

**Dragracing:** Bosse säger att det händer inget speciellt, endast regeländringar.

Ingen SGA träffs inbjudan än.

**Rallycross:** Bengt-Åke ska ha möte angående nästa års tävlingar. Inväntar inbjudan till SGA träff

**Folkrace:** Kim deltog i SGA träff, den utfördes digitalt den 31/10, tävlingsregler har gått igenom för de kommande tre (3) åren.

#### **§10. Förbundet, DOG gruppen hade möte 3/11, Mia och Göran representerade.**

**Ordförande konferens 14-15/11 i Stockholm, Göran åker på det. Möte med nya ordförande och en hel del att avhandla.**

**Valberedningen kommer att finnas med på förbundsmötet.**

**Har vi några namn? Örjan Eriksson! Göran pratar med han.**

#### **§11. Övriga frågor**

- Höstträffen, gick superbra.

Ris: Inget som vi har fått höra.

Ros: Klubbar vill att vi ska styra upp mera så alla får komma till tals! Gärna ledande frågor!

Klubbarna vill att vi ska hälsa på oftare på både tävlingar och möten!

Milersättning ifall vi ska besöka klubbar beslutades, ja! Men förankras i styrelsen först!

SGA= Klubbarna vill ha träffar inom sin sportgren med er någon gång per år, kanske vår och höst, inför säsong och efter säsong för att utreda, utvärdera och ha allmänt prat.

Fråga från utbildnings ansvarig Lars-Erik Söderström angående ifall mnb ska subventionera dom utbildningar som ska utföras 2021 eller tas ut faktiska kostnader på deltagarna? En enhällig styrelse beslutade att det skall subventioneras med 200kr/deltagare och kurs.

**§12. Handlingsplan SGA. Se dokument.**

**§13. Nästa möte 16/12-20 kl: 19,00**

**§14. Ordförande avslutande mötet.**

**Göran Svensson**

**Ordförande**

**Mia Strömstedt**

**Sekreterare**